
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 8/2005  w dniu 24 maja 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  15.00  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki obecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński obecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
3. Barbara Górna – Kierownik WSOiZ

4. Edyta Owczarzak – PCPR w Wągrowcu

5. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu Wągrowieckiego

6. Jarosław Małecki – wicedyrektor SP ZOZ w Wągrowcu

7. Stanisław Przybylski – Główny księgowy SP ZOZ w Wągrowcu

8. Wiesław Pierzchlewicz – Kierownik PCPR w Wągrowcu
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
1. Informacja na temat rodzin zastępczych oraz Rodzinnych Domów
    Dziecka.
2. Opiniowanie materiałów na sesję

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy L. Pluciński
powitał zaproszonych gości, radnych komisji, szczególnie powitał kierownika
PCPR p. Wiesława Pierzchlewicza. Pani Edyta Owczarzak pracownik PCPR
przedstawiła informację na temat rodzin zastępczych oraz Rodzinnych Domów
Dziecka. Pan Kierownik Pierzchlewicz ze względu na krótki okres pracy w PCPR
skupia się tylko na porównaniu działalności PCPR w Śremie oraz Wągrowcu.

Pani E. Owczarzak odpowiada na pytania radnych. Zwraca uwagę radnym, że
jest brak chętnych rodzin, które chciałyby przyjmować dzieci. W obecnym czasie
tylko dwie rodziny zastępcze z terenu powiatu wągrowieckiego są przeszkolone.

Kierownik PCPR W. Pierzchlewicz przedstawia informację na temat Rodzinnych
Domów Dziecka. Pani I. Wojewódzka-Kucz prosi kierownika PCPR o
przedstawienie radnym komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy własnej
koncepcji działalności PCPR.

Podsumowaniem dyskusji jest stwierdzenie, że wzrasta liczba dzieci
umieszczanych w instytucjonalnych formach opieki zastępczej, dlatego jest
zasadne utworzenie Rodzinnego Domu Dziecka na terenie powiatu
wągrowieckiego. P. Edyta Owczarzak przypomina radnym, że projekt utworzenia
placówki rodzinnej przedstawiony zosta ł w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 – 2008.

Pani radna T. Walewska prosi o przedstawienie informacji - ile umów podpisano
o „rodziny zastępcze” w 2004 r. Informuje zebranych, że w ostatnim okresie 5
rodzin dokonało adopcji dzieci przez Ośrodek Adopcyjny w Pile.

Pan L. Pluciński przewodniczący komisji przypomina radnym, że z różnych form
pomocy społecznej korzysta co piąty mieszkaniec powiatu a co szósty jest
niepełnosprawnym.

 Przewodniczący komisji zachęca nowego kierownika PCPR do ścisłej
współpracy z Gminnymi Ośrodkami Pomocy Społecznej z terenu Powiatu
Wągrowieckiego.

Pan Stanisław Przybylski Główny Księgowy SP ZOZ przedstawia komisji
informację, że za 2004 r. Szpital Powiatowy w Wągrowcu wykazał zysk w kwocie
21.236,40 zł. Pan Gł. księgowy wraz z wicedyrektorem przedstawia najważniejsze
zadania modernizacyjne przewidziane w 2005 r. Ma to być jeden duży wniosek,
który ma kompleksowo zmodernizować szpital.

Pani B. Górna kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawia
propozycje „Rocznego Programu Wspó łpracy Powiatu Wągrowieckiego z
organizacjami pozarządowymi, pożytku publicznego i wolontariuszami” na 2006 r.
Pani kierownik przedstawia radnym propozycje 10 zadań priorytetowych powiatu,
które mogą być zlecane do realizacji organizacjom zgodnie z art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.
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Pani Danuta Królczyk Skarbnik Powiatu Wągrowieckiego przedstawia radnym

propozycje zmian w uchwale RPW z dnia 29 grudnia 2004 r. dot. Budżetu Powiatu
Wągrowieckiego na 2005 r. Pani skarbnik przedstawia również propozycje zmian
w Uchwale RPW z dnia 27 stycznia 2005 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych: pożyczki i kredytu a także zmian w uchwale RPW w sprawie
zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie przyznanych środków
MENiS z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.

Radni komisji zostali również zapoznani z projektem zmian w uchwale RPW z
dnia 2 września 2004 r. a dotyczącej stypendiów dla młodzieży szkolnej i
akademickiej z terenu powiatu wągrowieckiego.

Starosta Wągrowiecki w imieniu Zarządu Powiatu przedstawia informację na temat Domu
Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. Pan Starosta poinformował radnych komisji, że
wojewoda na wniosek Zarządu Powiatu unieważnił decyzję administracyjną z dnia 13 maja
2004 r. dot. przekazania zespołu pałacowo-parkowego spadkobiercom.

Radny Jerzy Piasecki zwrócił uwagę, że jest to w dużej mierze zasługa radnych klubu
Wspólnota i Praca” i niektórych radnych.

Pan Starosta przedstawił koncepcje zarządu:
1. utrzymanie DPS w powiecie wągrowieckim,
2. W przypadku budowy nowego budynku DPS – pozyskanie środków zewnę-
     trznych.
3. Jeżeli nowy obiekt to budować modułowo i kompleksowo.
4. Zlecić prowadzenie DPS organizacji pozarządowej na okres 5 lat.

Pani radna I. Wojewódzka-Kucz zwróciła uwagę radnym, że koncepcja umieszczenia
DPS w Osrodku „Wielspin” to zły pomysł umieszczenia pensjonariuszy DPS w ośrodku
wypoczynkowym.

Pan przewodniczący komisji L. Pluciński proponuje wystąpienie o przedłużenie okresu
standaryzacji jaką musi wykonać PW w obiekcie DPS w Srebrnej Górze.

Pan radny Jerzy Piasecki prosi o określenie kosztów utrzymania obiektu w Srebrnej Górze
w przypadku umieszczenia pensjonariuszy w innym obiekcie na terenie powiatu
wągrowieckiego.

Pan radny Jerzy Springer zwraca uwagę zebranym na wysokie koszty jakie należałoby
ponieść w przypadku budowy nowego obiektu i zadaje pytanie panu Staroście, czy mamy
realne szanse pozyskania środków finansowych z zewnątrz. Odpowiedź Starosty - NIE

Radny Jerzy Piasecki poprosił Starostę o nie podejmowanie wiążących decyzji i powrotu
do dyskusji na następnym zebraniu komisji. Będzie to czas na dokonanie wszelkich analiz
przez Zarząd Powiatu oraz radnych.

Przewodniczący komisji Lech Pluciński zapoznaje radnych komisji z odmownym pismem
NFZ w Poznaniu a dotyczącym prośby Starostwa Powiatowego o przeprowadzenie
dodatkowego kontraktowania na świadczenie zdrowotne w zakresie leczenia uzależnień od
narkotyków i innych substancji psychoaktywnych na terenie powiatu wągrowieckiego.
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

Komisja zwraca się do zarządu powiatu o wystąpienie do Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków o przyznanie środków finansowych na wykonanie niezbędnych prac remontowych
w DPS w Srebrnej Górze celem należytego zabezpieczenia chronionego przez Konserwatora
obiektu.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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Do protokołu dołączono:
1. Pismo OR/BR – 0045/w/17/05 z dnia 24 maja 2005 r.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 



 


